
 
 
Kommittémöte SPF-kören 2023-01-31 
 
Närvarande: 
Stina von Post SPF Seniorerna 
Ingela Asp               SPF Seniorerna 
Ingrid Liliendahl SPF Seniorerna 
Lennart Jacobsson SPF Seniorerna 
Gunnel Karlsson SPF Seniorerna 
 
Ett första möte med ledningsgruppen, initierat av vår nya ordförande Stina von Post, för att 
ge henne information om körens verksamhet. 
 
Följande punkter berördes. 
 

• Kommittémöten hålls 2 ggr/år före nästa terminsstart. Extramöte kan vb hållas. 
 

• Ingela skriver protokoll vid års- och kommittémöten och skickar till medlemmarna 
samt till Bo Bävertoft SPF som lägger ut dem på hemsidan. 

 
• Bokning av Nybrokyrkan. Stina håller i den. 

 
• Sång på äldreboenden. Stina kontaktar de äldreboenden som vi väljer att sjunga på i 

maj. Ingela mailar Stina de kontakter hon har och meddelar att Daljunkaregården, 
som kom med förfrågan i höstas, har lovats att prioriteras. 

 
• Ingela blir kontaktansvarig med SPF´s kassör Christina Zetterström vad gäller körens 

medlemsavgifter och mailar körmedlemmarna imorgon vart de skall betala, summan, 
att det gäller HT -22 och VT -23 samt att de skall ange sitt namn.   
Ingela mailar deltagarlista för körmedlemmarna till Christina Zetterström. 
 

• Ingela mailar Stina Exceldokumentet med körmedlemmarna där deras mailadresser 
finns. Man lär kunna kopiera den listan och skicka ett massmail. Ingela har dock 
skapat en egen kontaktlista. 
 

• Stina har funderingar om hur det fungerar med körens pengar. Hon tar kontakt med 
SPF för information. 

 
• Agneta Fohlin kommer in och meddelar att resekommittén har bokat Dössberget för 

körresa den 16 maj.  Stina kollar om det finns ett äldreboende vi skall sjunga på i 
samband med körresan. 

 
• Flera körmedlemmar har efterfrågat återkoppling av körledarnas enkät om 

körmedlemmarnas önskemål i höstas. 
 

Falun 23-02-01 
 
Ingela Asp 

 
 
 


